





精彩曼谷+华欣之旅 Amazing Bangkok + HuaHin Tour

免费!! FREE!!

~ 曼谷乱打秀 Cookin' Nanta Show Bangkok

Code:5BHH-1

第1天 吉隆坡/曼谷

(午餐/晚餐)

集合于吉隆坡国际机场,乘搭航班抵达曼谷。抵达曼谷后,乘坐渡轮沿着湄南河到郑王庙参观 - 皮革店。接着前往参 观四面佛。午餐和晚餐将于当地餐厅享用。

Day 01 Kuala Lumpur / Bangkok

Assemble at KLIA for your flight departure to Bangkok. After lunch, city tour to Wat Arun by Ferry across the Chaophaya river. Visit Leather Shop. Continue visit Four Face Buddha at Erawan Shrine and dinner will be served at local restaurant

第2天 曼谷/华欣

(早餐/午餐/晚餐)

酒店内享用早餐后,前往华欣参观美功铁道市场续程前往Damneon Saduak水上市场(含船游)。午餐后,接着参观 瑞士绵羊牧场- 绿油油的草地能够近距离接触绵羊,接触大自然。接着前往富有威尼斯气息所打造的购物中心"华欣小 威尼斯"。之后前往逛华欣夜市。晚餐将于当地餐厅享用。

Day 02 Bangkok / Hua Hin

(B/L/D)

After breakfast, check out hotel and transfer to Hua Hin, visit Maeklong Railway Market, following visit the original Damneon Saduak Floating Market. (Include boat ride). After that continue to visit Swiss Sheep Farm- close with natural and relax program and then transfer to Thailand's Venetian phenomena shopping mall - The Venezia Hua Hin . In the evening, visit Hua Hin Night Market. Lunch and dinner will be served at local restaurant

第3天 华欣

(早餐/午餐/晚餐)

酒店内享用早餐后,前往参观华欣火车站 - 是泰国最古老的火车站之一。参观大佛寺,设有世界最大的龙普托雕像。 接着前往三番南水上市场。接着前往参观怀旧小镇 Plearn Wan- 拍摄到复古的【泰】风情一面。午餐和晚餐将于当地 餐厅享用。

Day 03 Hua Hin

Breakfast inside hotel visit Hua Hin Railway.- is one of oldest railway station in Thailand. Wat Huay Mongkol, Buddhist monastery, ones of the world largest houses of sculpture of His Reverend Luang Poh Tuad. Continue visit Sam Phan Nam Floating Market. In the evering, visit Plearn Wan – [Thai] old street with souvenir shop. Lunch and dinner will be served at local restaurant

第4天 华欣/曼谷

(早餐/午餐/晚餐)

酒店内享用早餐,然后前往希腊浪漫小石屋主题公园。午餐后返回曼谷,参观珠宝和蜂蜜场。接着前往亚洲最新 Asiatique体验购物乐趣在最新的亚洲(最大位于湄南河的河岸广场夜市)。午餐和晚餐将于当地餐厅内享用。

Day 04 Hua Hin - Bangkok

Breakfast inside hotel then visit Santorini Park. After lunch return to Bangkok. Then Shopping stop at GEM factory & Honey Bee. Enjoy shopping experience at the newest Asiatique Riverfront (The biggest and first lifestyle project in Asia on the banks of Chao Phraya River). Lunch & Dinner will be served at local restaurant.

第5天 曼谷/吉隆坡

(早餐)

早餐后, 自由活动直到时间返回机场, 飞回吉隆坡。

Day 05 Bangkok - KUL

(B)

After breakfast, Free at leisure until time return back to airport and fly back to Kuala Lumpur.

** 行程秩序如有更改均以当地接待单位安排为准 酒店如有异动/遇房满将以同等级替代***当您订购本公司旅游配套时,将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条规**

** The above itinerary is for reference only. Any necessary changes in accordance to local conditions**

You are deemed to have read and understood the Terms & conditions given to you at the time of booking

Truly Travelmart Tour & Transport Sdn Bhd 星之旅运有限公司

(632859-U) (KPL3988)

Website: www.trulytravelmart.com.my

19 A, Jalan Dedap 4, Taman Johor Jaya, 81100 Johor, Johor Tel: +607-3557999 / 1777 Fax: +607-3555777 Email: info@trulytravelmart.com.my